
Referat for bestyrelsesmøde på Randers Lille Skole  

Dato 12.05.2025 

Ordstyrer: Celia Kirkegaard Horsleben 

Referent: Tina Ulrik Øllgaard 

Afbud: Janni Walker, Charlotte S. Flyvbjerg Christensen 

Dagsorden Indhold Referat 

1. Godkendelse af dagsorden  Dagsorden godkendt. 

   

2. Godkendelse af referat  Referat godkendt. 

   

3. Bestyrelsens arbejde  - Bestyrelsens arbejde  
- Fællessang forud for mødestart 
- Intromøde for nye bestyrelsesmedlemmer 

 

- Celia, Louise, Louise, Ulv, Claus og Lars 
deltager i intromøde for nye 
bestyrelsesmedlemmer. 

- Enstemmigt vedtaget at fast punkt 3 
på fremtidige møder er fællessang 

  
Som det blev foreslået på sidste møde, startes hvert 
bestyrelsesmøde fremover med en sang. I dag sang 
bestyrelsen Fortabt er jeg stadig. 
 

 
 
 
 

4. Opfølgning  
- Forældrefest  
Det var en rigtig god aften, der har været god feedback på 
både musik, quiz og festen generelt. 
 
 

 
Lidt over 100 forældre deltog i forældrefesten. 
Der var en samlet udgift på 40.000 til festen.   
Planen er, at det skal være en årligt 
tilbagevendende begivenhed. Konceptet med 



 
 
- Repræsentantskabsmøde  
Ulv og Claus var af sted. Der orienteres om mødet, som bl.a. 
handlede om STUK og læreplaner.  
Lilleskolernes Sammenslutning er flyttet til nye, bedre 
lokaler. 
Lilleskolernes Parlament omtales. RLS har ikke deltaget men 
i stedet deltaget i Lilleskolefestivalen. Det er oppe til 
overvejelse, om RLS skal deltage i Lilleskolernes Parlament. 
Claus er valgt som bestyrelsesmedlem for 1 år. 
 
- Venneforening  
Foreningen står for julemarkedet sidst i november, men vil 
gerne have flere aktiviteter. 
Charlotte er formand for foreningen og stopper i juni 2026. 
Der er pt. 2 nye medlemmer, og foreningen holder møde 
indenfor den nærmeste fremtid. 
 
 
- Skoleintra test 
Claus og Lars har haft besøg af Zenbi. Platformen er brugt på 
efterskoler, men kan måske også anvendes på RLS.  
Zenbi er stadig ved at udvikle på deres løsninger. Som det 
ser ud lige nu, kan det ikke løse opgaven hos RLS.  
 
Der er stadig udfordringer ifm. Mails (Google Suite).  
 
 

mad (med egenbetaling) og en form for musik 
fastholdes. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Frivillighed tages op som punkt på et senere 
tidspunkt. 
 
 
 
 
Skoleintra parkeres for nu. 
Der laves et opsamlende dokument, så det 
nemt kan arbejdes videre fra det, hvis det 
vurderes nødvendigt på et senere tidspunkt. 
 
 

   
 
 

5. Skolens økonomi - Finansiel strategi  
Claus orienterer om, hvad en finansiel strategi kan 
indeholde.: Hvordan skolen behandler sin økonomi. 

 



 
 
-Claus orienterer om skolens økonomi. 
 
 
- Godkendelse af investeringsplan 
 
 

Udvalget består af Steffan og Claus og har ikke 
mødtes endnu, der er planer om et møde 
inden sommerferien. 
 
 
Prioriteringslisten er godkendt og fremlægges 
til næste møde med estimerede beløb. 
 

  
 

 

6. Orientering fra ledelse og 
personale 

Claus orienterer om lejrskoler, to klasser har været af sted. 
Skolen har haft besøg af en klasse fra Skagen. 
På fredag er der sidste skoledag for 9. klasse. 
Claus bruger meget tid på bestyrelsesarbejdet i TKV, bl.a. på 
Remisen. RLS havde lejet sig ind på Remisen i de åbne uger 
sidste gang. 
Der er dialog med kommunen om have.  
Der er søgt penge til nyt tag på Remisen. 
 
Lige om lidt er der Lilleskolefestival. Der skal findes en ny 

model. Næste år er der ingen til at afholde. 
 
Der arbejdes med fagfordelingen til næste år. 
 
Der er afholdt skriftlige eksaminer og alt er gået som 

planlagt. 
 
Forældrearbejdsdag fredag den 13. juni. 
 
Landskabsarkitekten udarbejder plan for hele udeområdet. 
 
APV-proces startes op. 
 
Udskolingen er inviteret til lukket koncert med Zar Paulo. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Anders, TR, orienterer om, hvad der optager personalet lige 
nu.  

 
 

Punktet tages op igen på et senere tidspunkt. 
 

   

7. Evt. Berit spørger til vandposten. 
 

Celia spørger Charlotte. 

  
 

 

 

 


